
z.lrrad osicdl,,trlrnum"l&
)>7Z
crGchowiC&Dri.d.iCc

kla§atorna ż l

llllll l ll]lllllllll ll lll
Czechowice-Dziedzice, 28.07 .2022r,

0356860

PROTOKOŁ NR 2/ 2022 z zebranaa

Zarządu Osiedla ,,Centrumn'z dnia 26 lipca

W dniu 26 lipca 2a22 roku odbyło się spotkanie

,,CENTRUM" ( obecnych 6 osób) .

przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych i od razupueszła do tematÓw sPotkania,

Na wstępie poinformowała wszystkich przybyłych, że w związku z urlopami, wakacjami

dyżuru w sierpniu nie będzie.

Jednak do końca sierpnia br. wszelkie instytucje oraz mieszkańcy powinni składaĆ wnioski

do budżetu na rok 2023 w sekretariacie SzkĄ Podstawowej nrS.

pierwszym tematem było podsumowanie Pikniku Rodzinnego, który organizowaliŚmy

wspólnie zZarządem Rodzinnego Ogrodu Działkowego,,lrys" w dniu 12 czerwca br, Na

ogrodzie lrys. Dzieci wraz z Rodzinami brały udział w zabawach, konkursach i grach.

Bawili ich animatozy Pozytywka-Fabryka Dobrych Pomysłów, za co serdecznie jeszcze raz

dziękujemy. Dzieci nie miały czasu się nudzic. Mieliśmy kiełbaskiz grilla, kołaczz

truskawkami dla dzieci i dorosłych, napoje zimne, ciepłe, Jednak,,Wisienką na torcie"była

piana, to co dzieci lubią najbardziej, dziękujemy pięknie P. Prezesowi istraźakom z OSP

Dziedzice :) W imprezce wzięło udział 135 dzieci, Piknik tnruał od godz, 15.00 do 19.30. CO

najważniejsze dzieci, rodzice, dziadkowie byli bardzo zadowoleni, wychodząc pytali cżY za

rok też będzie, co nas bardzo cieszy.

4. Na spotkanie nasze pzybylizaproszenigoście, Komendant Strazy Miejskiej wrazz

kierownikiem, dzielnicowy, Pan z wydziału lZD. Poruszaliśmy jeszcze raz temat ulicY

Jagiellońskiej ( ten krótki odcinek ) i Kościuszki. Doszliśmy do jednego wspólnego wniosku,

aby te dwie ulice były ulicami 1 kierunkowymi, Prosimy zatem postawiĆ odpowiednie znaki

pzy tych ulicach,

5, Kolejny tematto zniszczonajuż tablica Zarządu Osiedla ,,Centrum", która jest na budynku

Spnr5, pzewodnicząca zwróciła się do Pana Janusza Moryto prosząc o wycenę, ŻebyŚmY

mogli przesunąć środkifinansowe zrezery na wykonanie nowejtablicy. Czekamy na

odpowiedź Po jej otzymaniu, niezwłocznie przesuniemy środki,
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6, Następnym tematem jaki omówiliśmy, to Spotkanie świąteczno-noworoczne dla osób

chorych, samotnych. Z uwagi na sytuację, a mianowicie panujący nadal covid -19, w trosce

o zdrowie i bezpieczeństwo seniorów, wycofujemy to zadanie, spotkanie nie odbędzie się w

tym roku. Wzwiązku z powyższym pieniążki które przeznaczyliśmy tj. 17.000,00zł.

jednogłośnie podjęliśmy następującą uchwałę przeznavaląc przeznaczając dla:

- 3.000,00zł dla SPnr5, na remont sali lekcyjnej

- 5.000,00zł. dla SPnr8 na remont sali gimnastycznej

- 5.000,00zł. dla PPnr8, na wymianę dranviwewnętrznych

- 1.500,00zł. dla OSP Dziedzice na działalność statutową

- 2.500,00zł. pr,,ze§uwamy do rezelwy

7. Ostatnim tematem było podjęcie uchwały: zrezery przesuwamy 4,000,00zł, na istniejące

zadanie, spotkanie integracyjne dla emerytów i rencistów w pleneze.

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za pzybycie i zamknęła obrady,

Przmodnicrącr furądu
Oriedle ,C€ntnrmj

M&#L
. ( pzewodnicząca )( sekretarz - Marek Przesór)

Załączniki:

- uchwała nr2i3l2022r.

Otrzymują:

a) 1x Biuro Rady Miejskiej

b) 1xala
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